
Referat af bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 3. juni 2024 kl. 18:30 – 
21:00 
 
Deltager: Mette, Lone, Vibeke, Karin og Pia 
Fraværende: Mette H., og Kaja 
 
 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Det undersøges om Fanø Materialegård har 
en brugt ”fejebørste” liggende som vi kan 
overtage til elevponyerne. 
Lone har kontaktet Fanø Materialegård flere 
gange men uden held. Hun arbejder videre 
på sagen. Vi lukker opgaven og sætter den 
på i forbindelse med arbejdsdag i 
rideklubben i september 2024. 
 
Undersøge marked på Fanø for levering af 
hø hver 14. dag. På til næste møde. 
 
OK kort til benzin og diesel: Lukning af 
eksisterende kort og oprettelse af nyt. OK- 
kortet er fundet. Opgaven lukkes. 
 
Snak med banebyggeren om resultatet af 
banen – vi afventer om der kommer 
reklamation efter den nye opdatering. 
Afslutter sagen indtil videre. 
 
Afklaring af sommergræsning med lejerne 
og hvad med elevponyerne? Opgaven er 
afsluttet. 
 
Repræsentants for Distrikt 9: Karin er valgt 
til at repræsentere Fanø Rideklub. 
 
Mette skal i efteråret i gang med en 
opdatering af hendes kompetencer i 
forbindelse med hendes arbejde og har 
derfor orlov fra bestyrelsen fra 1. september 
til og med december 2024.  
Bestyrelsen arbejder videre og har du noget 
på hjertet så skal du kontakte bestyrelsen 
ved at skrive en mail til: 
 
bestyrelsenfanorideklub@gmail.com 
 
Hvis der opstår et akut problem eller der 
opstår en farlig situation, så er situationen 
en helt anden og her kan du altid tage fat på 
en af os. Du finder kontaktoplysninger på 

Bestyrelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
Karin 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Karin 
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formanden Mette og næstformanden Lone 
på vores hjemmeside. 
Du er nødt til at respektere, at når vi i 
bestyrelsen kommer i rideklubben, så er vi 
der, som du, for at dyrke vores fælles 
passion til ridesporten og for at holde fri og 
slappe af.  
 

2. Økonomi Gennemgang af udgifter og indtægter. Der 
er god økonomi i rideklubben og vi følger 
budgettet. 
 
Betaling for wrap/hø i sommerperioden:  
På rideskolen har vi besluttet, at der er 
mulighed for at dele en wrap/hø. Vi 
besluttede, at det gælder for juni, juli, 
august og at det koster en fast pris kr. 200,- 
per måned. Vi afventer om det også skal 
være en mulighed for september. 
 
Pris for vinterfold/græsfold: 
Vi besluttede, at lejernes heste og ponyers 
betaling for vinterfold/græsfold ændres, så 
det er den samme pris hver måned hele 
året. Den nye pris er fra den 1. juli kr. 150,- 
per måned oveni lejeprisen.  
 
For lejerne var prisen for adgang til 
vinterfold tidligere inkluderet i lejeprisen. 
Lejeprisen reguleres i forhold til, at der nu 
betales separat for adgang til fold. 
 
Ændringen betyder en opdatering af 
lejekontrakter i forhold til de nye priser samt 
opdatering af prislisten på hjemmesiden. 
 
Beslutningen er baseret på, at det skal være 
en nem løsning for kasserer at opkræve 
betaling for fold samt give bestyrelsen et 
bedre indblik i udgift og indtægt for foldene. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mette og Pia 

3. Elevponyer - status Hvordan bliver ponyerne brugt og skal vi 
foretager ændringer af antal af ponyer til 
den nye sæson? Vi har besluttet og allerede 
aftalt, at Vibeke køber Lukas. Derudover skal 
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Molly sælges til Lisa, som kender Molly 
gennem ridning i sommerferien. Rytterne 
der red Molly er orienteret og der er fundet 
andre elevponyer til dem. 
 
Plan for græsning af elevponyerne: Vibse har 
tilbudt at stå for indgræsning af 
elevponyerne. 
 
For at få en større flok heste, der går 
sammen så lukker vi Lukas, Indy, Viljar, og 
Stormy sammen. Det gør det lettere at tage 
en hest ud af flokken. 
 
Fodring af elevponyerne: Elevponyerne 
bliver her i sommermånederne fodret med 
vitaminer, mineraler og hørfrøskaller. Vibse 
står for dette. 
 

 
 
 

4. Marker og hegn Opdatering af hegn: der er mange steder at 
hegnet er i stykker og der er marker hvor der 
ikke er strøm på hegnet. 
 
Kjeld og Pia har tilbudt at opdateret hegnet. 
Bestyrelsen har takket ja til tilbuddet. 
 
Når hegnet er opdateret skal der udarbejdes 
et regelsæt for hegnet.  
 

 
 
 
 
Kjeld og Pia 
 
 
Bestyrelsen 

5. Facilitetskort Den tidligere bestyrelse har aftalt: 
 

 at lejere fra stalden og løsdrift, der giver 
elevponyerne wrap om morgenen får et 
facilitetskort der følger hesten samt  
 

 at underviserne får et facilitetskort der 
følger ekvipagen, hest og rytter. 

 
De der har hest eller heste, som ikke er 
under denne aftale og har forskellige ryttere 
der rider deres hest eller heste, betaler flere 
facilitetskort for den samme hest og er det 
rimeligt? Samtidigt kræver det tid for 
bestyrelsen at følge op på om de forskellige 
aftaler er overholdt – er det rimeligt? 
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Vil bestyrelsen fortsætte praksis fra den 
tidligere bestyrelse? 
 
Punktet overføres til næste møde, da vi 
desværre ikke nåede det på mødet. 
 

 
 
 
 
 
Sekretæren 

6. Udvalg/event Udvalg 
Cafeteriaudvalg: Vi skal forsøge at finde en 
blandt forældrene til børn og unge der rider 
om at tage dette ansvar. Bestyrelsen har 
fundet Signe Friis til at varetage denne 
opgave. Opdatering af oplysninger på 
hjemmesiden. 
 
Event: 
Afklaring om Åse, Vibeke og Elisabeth er 
faste hjælpere på Late Night og Aktiv 
tirsdage. Punktet er afsluttet med at Vibse 
bliver tovholder på de 2 event under 
sommeren 2024. 
 
Late night: Vi har sagt ja til deltagelse i det 
omfang vi kan finde hjælpere. Vi skal finde 
nogle der vil arrangere dette og Elisabeth vil 
gerne være til stede med udstyr. Der er Late 
night følgende dage: 3/7, 10/7, 17/7, 24/7, 
31/7. Hvis man har lyst til at være hjælper, 
så kontakt Vibse på 28940104. Late night 
foregår på ”Mejerigrunden”. Vibse 
arrangerer at grunden bliver slået, så 
græsset ikke er så højt. 
 
Aktiv tirsdag ved Nyform: Vi har sagt ja til at 
deltage i det omfang vi kan skaffe hjælpere. 
Der er Aktiv tirsdag følgende dage: 9/7, 
16/7, 23/7, 30/7. Aktiv tirsdage foregår på 
stranden ved nedkørslen til Fanø Bad. Hvis 
man har lyst til at være hjælper, så kontakt 
Vibse på 28940104. 
 
Til arbejdsdag tilbød Ronni, at slå græsset 
omkring på rideskolen og det vil bestyrelsen 
gerne tage imod med kyshånd – Tak til 
Ronny. 

 
Mette 
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7. Springbanen Afklaring af anvendelsen og pasning resten 
af perioden.  
 
Bestyrelsen har besluttet, at der ikke må 
longeres på springbanen. 
 
Er der nogen som har lyst til at slå 
springbanen henover sommeren så kontakt 
endelig bestyrelsen. 
 

 

8. Status for jubilæumsfest Der skal udarbejdes et budget af begge 
udvalg til godkendelse i bestyrelsen. 
Opgaven afventer etablering af et 
festudvalg. 
 
Festudvalget, Lone, Mette og Rikke er lagt 
ned af alt for mange opgaver for rideklubben 
og i deres eget arbejde.  
Bestyrelsen vil derfor gerne høre om der er 
medlemmer i rideklubben, som har lyst og 
tid til at arrangere en fest. Tag fat i 
bestyrelsen og aftal nærmere inden 
udgangen af juni måned, hvis det er en 
opgave du kan byde ind på. 
 

 

9. Den nye store udendørs 
ridebane 

Erfaringer for vanding af banen. Det 
fungerer godt, men der er plads til flere i 
vores gruppe. Så kontakt bestyrelsen hvis du 
vil være med på vandingsteamet. 
 

 
 
 

10. Evaluering af arbejdsdag Det er skuffende at ikke flere medlemmer 
støtter op om vores lille rideklub i 
forbindelse med en arbejdsdag, som 
kommer alle medlemmer til gode 
 
Men de der deltog i arbejdsdagen knoklede 
og vi nåede meget alligevel – Godt gået. 
 

Du får muligheden til september😊 
 

 
 

11. Sætte flere heste sammen Punktet er beskrevet under punkt 3. 
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Næste møde den 4. juli 2024 kl. 18:30-21:00 

12.  Indkomne mails Der er henvendelser fra sommergæster, som 
gerne vil holde ferie med deres heste på 
Fanø. Da vi har overkapacitet af både bokse 
og marker har vi valgt at åbne op for dette. 
 

 
 

13. Evt. Der var ikke noget under eventuelt. 
 
 
 

 


